

NO ASSISTIXEN: SR. ROBERTO TERUEL SAN JOSE (AAVV MARJALERIA), SR. CLEMENTE MIRÓ PONS (AAVV EL PINAR), SR. JUAN ANTONIO MORALES IBAÑEZ (Grup Polític Municipal PSPV-PSOE), SRA. ALÍCIA BRANCAL MAS (Grup Polític Municipal Compromís), SRA VICENTA PALAU CAMPOS (AAVV EL FARO), D. JOSE ANTONIO ZAMORA DE FRANCISCO (Grup Polític Municipal Ciutadans), D. PASCUAL MARTÍNEZ CARAVACA (AA.VV. LA COLOMA-CAMI FONDO).

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA: CRISTINA GABARDA ORTIN (Grup Polític Municipal Ciudadanos), SRA. EVA FORÉS CASTELL (Csem), SRA. MONTSE VIÑALS GUERRERO (CsenM), D. MANUEL FERRARA PORTOLES (AA.VV. CAMI FONDO), D. JORGE BEGUÉS LIROLA (AA.VV. PLANA ENTRILLES) i SR. ANDRES J. CARRILLO VALLS (A.C. SCOUTS), SR. JOAN MORALES VILAR (Grup Polític Municipal PSPV-PSOE).

Orde del dia.

1er.- Aprovació, si és procedent, de l'acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta de Districte Marítim celebrada el dia 15 de maig de 2017.

2n.- Conclusions Grau Xarxa Oberta

3er.- Festes de Sant Pere 2017

4t. - Pregs i preguntes

En La Sala d'Actes de la Tinença d'Alcaldia del Grau de Castelló, sent les **19:00** del dia **15 de maig de 2017**, sota la presidència del Il·lm. Senyor Tte d'Alcade, **Rafael Simó Sancho**, es reuneixen els senyors i senyores dalt assenyalats a fi de celebrar sessió **ordinària** de la **Junta Municipal de Districte Marítim**, amb la meua assistència com a Secretari Delegat de la Junta per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència es procedix a iniciar la sessió passant a tractar els punts inclosos en l'orde del dia.

1.- APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, DE L'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE DISTRICTE MARÍTIM CELEBRADA EL DIA 15 DE MAIG DE 2017

El Sr. **President**, preguntà als presents si tenen alguna objecció a la redacció de l'acta de la sessió ordinària celebrada el passat **15 de maig de 2017**. No havent-hi cap objecció, s'aprova per unanimitat.

2.- CONCLUSIONS GRAU XARXA OBERTA.

El Sr. **President** va dir que més que conclusions de Xarxa Oberta eren conclusions de la Primera Fase, que consistia en que la gent decidira que es el que es va a fer en el solar que hi ha front al Poliesportiu Emili Fabregat. Informà als membres de la Junta que s'havia començat ja a preparar el projecte, el qual estaria llest a final d'any, i la licitació i execució de l'obra es faran al llarg del 2018. Va agrair el esforç de totes les persones que han participat en el procés, especialment a Eva Forés – membre de la Junta i el Consell de Districte -, que s'havia implicat moltíssim. Finalment va explicar el que s'havia decidit fer en el solar, que es el següent:

1. Una zona enjardinada, amb alguna font i bancs, pensada per a la relaxació i el passeig. Estaria ubicada en la zona més propera a les vivendes (C/Germans Pinzón).
2. Una zona esportiva amb equipament per a musculació, cardio i també escalada.
3. Una zona polivalent per a joves, equipada amb serveis bàsics: quiosc i banys.

El Sr. **President** va comentar, al igual que ho havia fet en la Junta de Districte, que s'havien barallat altres possibilitats (pista skate, zona agility, parc infantil....etc), però que, per diferents motius, s'havien descartat.

Va finalitzar dient que la marca *Grau Xarxa Oberta* volia ser un paraigües que englobara diversos processos participatius i que este projecte no era mes que el principi. Digué que hi ha que tindre paciència



Ayuntamiento de Castellón de la Plana

perquè degut als temps administratius, no es podrà començar a portar a efecte físicament el que han decidit els veïns, fins al abril o maig del proper any, però que mentrestant la idea era obrir nous processos i que la gent participés.

3.- FESTES SANT PERE 2017

El Sr. President començà agraint la feina desenvolupada de la *Mesa de Treball i de l'Assemblea de Festes* i en especial dels col·lectius que componen la *Mesa*, ja que s'han implicat moltíssim, tant el CCG, com les Comissions de Festes i Bous, i també la Federació de Penyes i Colles. Va agrair també la col·laboració de tots els patrocinadors, ja que gràcies a ells s'ha contat en un pressupost més elevat que l'any passat. Va defensar el treball fet i va reconèixer que es millorable en certs aspectes, però que es molt fàcil criticar sense aportar alternatives i sense implicar-se.

La Sra. Miralles va fer un incís per a queixar-se del nom de l'Assemblea de Festes. Va dir que li ficaren un altre nom, ja que en una assemblea es feien propostes, es debatien i es votaven, el qual era impossible en aquestes «reunions» de festes.

El Sr. Guillamón va trencar una llançà a favor de la Comissió de Festes, de la qual va dir que es la que treballa tot el any per les festes, no només en Sant Pere, ja que durant tot l'any es la que ens representa en Castelló. Va finalitzar dient que qui no estiga conforme amb la seua feina, pot presentar una candidatura si creu que pot fer-ho millor.

El Sr. Guillamón va preguntar si Biciclas funcionaria normal en Sant Pere.

El Sr. President va contestar que si, a excepció del que està situat davant de la Tenència d'Alcaldia que el divendres, dia de «les paelles», estaria tapat i no funcionaria.

El Sr. Guillamón va preguntar pels horaris d'autobusos i TRAM en festes.

Va contestar el Sr. President que hi haurie un horari especial.

El Sr. Guillamón va preguntar si la Tinença d'Alcaldia estaria oberta 24h.

El Sr. President va dir que ja ho estava. Concretament romanís oberta 24h des del 1 de juny fins el 30 de setembre.

El Sr. President va anunciar als presents el muntatge del «Local Fester», en el Carrer La Sardina, explicant-els que era un tancat realitzat amb tanques d'obra i una ràfia, en el que s'havia col·locat un escenari, barres...etc i que te eixides d'emergència i totes les mesures de seguretat que marca la llei.

Va comentar que el dia de la inauguració (dia del pregó) es va estar molt be allí i la gent estava prou contenta.

4.- PRECS I PREGUNTES

La **Sra. Miralles** es va queixar de que va demanar que anara la cuba al seu carrer – 1er tramo de Magallanes – i el operari de Brigades va dir que no era necessari perquè no hi havia cap embós quan en realitat si que hi havia

Va contestar el **Sr. Secretari** que eixos erros no solien passar, i li va demanar disculpes.

La **Sra. Miralles** va dir que el problema es que no va mirar on tocava, ja que la seua canonada travessa per baix del carrer fins a connectar en el clavegueram a l'altra vorera.

El **Sr. Guillamón** va preguntar per la instal·lació dels tendals en el Passeig Buenavista.

El **Sr. Secretari** va contestar que començaria eixa mateixa setmana i que anirien enganxats de palmera a palmera.

El Sr. Guillamón va dir que molts veïns se li havien queixat de que li els volien enganxar a les façanes.

Va contestar el Sr. Secretari que el dia 4 d'abril es va fer una reunió en tots els presidents de comunitats de veïns del Passeig Buenavista i en la dita reunió se va comentar la possibilitat de, en els llocs on hi han comerços d'hostaleria amb terrassa, ficar un tendal de la palmera a la façana per afavorir el que tingueren ombra. En aquella reunió, no tots van estar d'acord en la instal·lació dels tendals però ningú es va

negar a que s'enganxaran a la seua façana. Tot i això, com en els passats dies s'havien rebut al voltant d'una cinquantena de sol·licituds de veïns de Buenavista, negant-se a que s'enganxes un tendal a la seua façana, s'havia decidit no enganxar-ne cap, ja que no era qüestió de obligar a res a ningú, sino de millorar la temperatura de Buenavista en estiu i afavorir l'afluència de gent als restaurants.

I sent les 21:00h de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi més assumptes que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretari done fe i, perquè conste, alce la present acta que firme junt amb el Sr. President del Consell Municipal de Districte